
Protokoll (08-04) fört vid styrelsemöte för  Sida 1 (1) 

Ljunghedens samfällighetsförening 
Måndagen den 14 april 2008 
 

 Besök oss på www.ljungheden.se  

Närvarande: Susanne Härfstrand ordf, Kenth Grossman v ordf, Stefan Ljungar kassör, 
Britt-Marie Lundström sekr, Joaquin Vallejo suppl, Nicklas Nordstrand suppl, 
Erik Holm suppl. 

 
1.   Mötets öppnande och godkännande av dagordningen 

 
2.  Justering av föregående mötes protokoll 

  
3. Undercentralen 

Utan anmärkning.  
 

4. Samverkan mot brott 
Inget att rapportera.  
 

5. Ekonomi 
Budget enligt plan. 
 

6. Skrivelser 
Skrivelse inkommen angående önskad förnyelse av våra gemensamma grönområden, 
styrelsen återkommer i frågan.  
 

7. Nyinflyttade medlemmar 
Vi hälsar nyinflyttade i 165 Välkomna. 

 
8. Övriga frågor 

Boije Lindgren informerade att det är ABSOLUT FÖRBJUDET att ändra i värme och 
vattensystemet. Se medföljande bilaga. 

 
Arvode till styrelsen diskuterades. 
 
Arbetsgruppen för sophanteringen har träffats och som en följd av detta kommer ett 
informationsmöte att hållas den 12/5, 19.00 i Björnbodaskolans matsal. Detta för att 
informera bl a om fullmakten som varje hushåll måste underteckna för att arbetet med 
sophanteringssystemet ska kunna fortskrida. Styrelsen kommer även att ha ”Öppet hus” i 
föreningslokalen den 5/5 från kl.15.00. Informationsblad om detta kommer att delas ut till 
varje hushåll. 

    
9. Kommande möten 

Nästa styrelsemöte:  måndag 26 maj kl. 19.30 
   

10. Avslutning 
Ordförande avslutade mötet.  

  
 
   Vid protokollet 

  Britt-Marie Lundström 
 

  Justeras 
  Susanne Härfstrand   Stefan Ljungar 
 
 
 
Protokollet har undertecknats av ovanstående.  
Original finns för påseende hos styrelsen.  


